



ARRIVÉE DU PÈRE-NOËL À RICHMOND

Grands et petits, citoyens et citoyennes d'Ulverton, vous êtes cordialement invités à assister aux festivités de Noël cette fin de semaine, du 4 et 5 décembre prochain.

Les activités débuteront avec la parade illuminée le samedi 4 décembre à 18 h 30. Celle-ci circulera dans les rues de Richmond pour se rendre au centre-ville, au Parc René Thibault, où il y aura musique, café et chocolat chaud. Lors de l'arrivée du Père-Noël, les festivités seront lancées en illuminant le sapin de Noël.

Les festivités continueront le lendemain dimanche 5 décembre avec jeux gonflables, chocolat chaud, café et la traditionnelle remise de cadeaux par le Père-Noël et ses lutins, aux enfants de la région.

Ulverton est fier de contribuer à cet événement!

Venez en grand nombre.



SANTA'S ARRIVAL TO RICHMOND

Old and Young, all citizens of Ulverton are cordially invited to join the Christmas festivities this coming weekend December 4th and 5th, 2021.

The activities will start with the illuminated parade on Saturday at 6 :30pm. The parade will circulate through the streets of Richmond to get to it's destination at René Thibault Parc, downtown, where music, coffee and hot chocolate will be available. Upon Santa's arrival, the festivities will start with the lighting of the Christmas tree.

On Sunday December 5th, we will continue with more festivities, including inflatables games, hot chocolate, coffee and the tradition of Santa Claus' gift giving with the help of his elves to the children of the region.

Ulverton is proud to contribute to this event!

Bring your family and friends.